
Lp. Nr sesji z dnia Zgłaszający Interpelacja Wniosek
Odpowiedzialni/R

eferat/Stanowisk

o

Aktualny stan załatwienia sprawy Uwagi

XV/2011 30.09.2011 Bronisław Bruk - radny

W sprawie zakrzaczonej trakcji 

linii telefonicznej należącej do 

TP S.A. biegnącej do 

miejscowości Puławy i 

Referat INW

Pismem nr INW.70.10.42.2011 zawiadomiono 

TP S.A. o istniejącej sytuacji z prośbą o 

wykonanie przycinki drzew wzdłuż trasy linii 

telekomunikacyjnej.

XV/2011 30.09.2011
Tadeusz Chodyniecki - 

radny

W sprawie głębokiego rowu 

przy ulicy Szkolnej wzdłuż 

drogi powiatowej we Wróbliku 

Szlacheckim stanowiącej 

zagrożenie dla uczęszczających 

chodnikiem mieszkańców, a 

szczególnie dzieci.

Referat INW
Pismem zn. INW.7226/29/2011 interpelacja 

skierowana została do Starosty Krośnieńskiego.

XV/2011 30.09.2011

Zapytanie dot. terminu 

przebudowy oświtlenia na ul. 3-

go Maja w Posadzie Górnej

Odpowiedzi udzielono podczas sesji Rady 

Miejskiej

XV/2011 30.09.2011

Zapytanie dot. przesunięcia 

przejścia dla pieszych w 

miejscowości Posada Górna w 

okolicy Szkoły

Odpowiedzi udzielono podczas sesji Rady 

Miejskiej

XV/2011 30.09.2011

Wniosek o zminę znaku 

miejscowości z "Królik Pol." na 

"Królik Polski"

Referat INW

Zgodnie z informacją usyskaną od  Kierownika 

Obwodu PZDW Rzeszów przy wymianie tablic z 

nazwą miejscowości zostanie dokonana zmiana 

nazwy na nazwę pełną.

XV/2011 30.09.2011

Wniosek o przejście dla 

pieszych na DW - 887 w okolicy 

szkoły w miejscowości Królik 

Polski 

Referat INW

W związku z brakiem chodników przy DW 887 

oraz na dojściu do szkoły i innych drogach w 

obrębie mostu lokalizacja wyznaczonego 

przejścia dla pieszych jest niecelowa. 

XV/2011 30.09.2011
Wykopanie rowu na ul. 

Dąbrówka w Króliku Polskim
Referat INW

Zadanie zostanie uwzględnione w 

harmonogramie zadań do wykonania - w miarę 

wolnych środków finansowych.

XV/2011 30.09.2011

Wniosek o naprawienie 

przyczółka posesji Pana J. 

Gazdy w miejscowości 

Bałucianka

Referat INW

Przyczółek zostanie tylko zabezpieczony przed 

dalszym podmywaniem , gdyż jego całkowita 

naprawa wymaga większych nakładów 

finansowych.

Interpelacje, wnioski i zapytania z Sesji Rady Miejskiej w Rymanowie

Tomasz Rajnik - radny

Andrzej Pitrus - radny



XV/2011 30.09.2011 Adam Szajna - sołtys

Zapytanie dot. terminu 

oświetlenia na trasie Milcza - 

Wróblik Szlachecki.

Referat INW
Odpowiedzi udzielono podczas sesji Rady 

Miejskiej


